
ЛОВЕЧ
РЕСТАРТ

на 11 май 2023 г.
в целия национален тираж на вестник „24 часа“  

и онлайн на сайта 24chasa.bg

СПЕЦИАЛНИ СТРАНИЦИ

Вашето послание ще достигне до над 2 милиона души – 
нашите читатели са ваши потенциални клиенти

Ден на излизане: 11 май 2023 г.
Краен срок за заявяване на реклама и ПР материали: 3 май 2023 г.
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ЛОВЕЧ
Във водното

огледало на

река Осъм се

оглежда ембле-

матичнияТ за

Ловеч покрит

мост, строен от

Колю Фичето.

СНИМКА: ДЕСИСЛАВА
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Корнелия
Маринова,
кмет на
Ловеч

Вярвам, че
създадохме
нов вектор
на надеждата

БОРЯНА ЦАЧЕВА

- Г-жо Маринова, кажете

в навечерието на празни-

ка на Ловеч с кои проекти

на общината се гордеете

най-много? Кои от тях са с

европейско финансиране?

- Европейските проекти са

съществен фактор за обно-

вяването на Ловеч. Външ-

ното финансиране е за по-

вече от 33 млн. лв., което е

почти още един бюджет,

тъй като за 2019 г. той е 45

млн. лв. По европейските

програми идват над 23 млн.

лв., останалото до 33 млн. е

национално финансиране.

Цифрите показват едно -

важно да се гласува на

предстоящите европейски

избори, и то за ГЕРБ, защо-

то сме доказали, че сме

най-добрите.

В момента

изпълняваме

12 проекта по

европрограми

Само по ОП “Региони в

растеж” са 9. По проект

“Приеми ме 2015” се осигу-

рява грижа за деца с

увреждания, жертви на на-

силие или трафик и т.н. По

ОП “Добро управление” се

работи по проект, който да-

ва достъп и разпространя-

ване на информация за въз-

можностите за финансиране.

Ремонтираме десетки ули-

ци и площади, транспортни

връзки и паркове. Работим

по 72 договора за строител-

ство на стойност 24 млн. лв.

Това са 100 отделни обекта.

По линия на енергийната

ефективност имаме догово-

ри за 9 млн. лв. Но колкото

и да са големи успехите, хо-

рата са взискателни и има-

ме още много работа. Зада-

чата включва обновяване

на градската среда, на ус-

ловията в селата, създаване

на нови работни места, бо-

гат културен афиш и места

за отдих, сигурност на

гражданите и т.н.

(Продължава на II стр.)

Немски автомобилен

гигант отваря 1000

нови работни места

Инвеститорите от VOSS Automotive след среща с кмета на Ловеч Корнелия Маринова

Немският автомоби-

лен гигант VOSS

Automotive започва

през юни производство

на авточасти в “Бахови-

ца индустриален парк”

край Ловеч.
Само инвестицията за

оборудване е в размер

от 15 млн. евро, а до

края на 2020 г. фирмата

ще наеме 1000 служи-

тели.
Жителите на Ловеч

вярват, че VOSS

Automotive може да

преобрази града. Ком-

VOSS
Automotive

започва
производство

през юни

то намалява вредните

вещества в изгорелите

газове от дизеловите

автомобили.

Наричат групата

VOSS Automotive скрит

шампион в автомобил-

ната индустрия, тъй ка-

то изработва компонен-

ти за най-престижните

марки автомобили като

“Мерцедес” и БМВ.

Представителите на

фирмата ще бъдат сред

официалните гости за

празника на Ловеч за

11 май.

панията има 10-годи-

шен договор за наем в

помещенията на “Литекс

моторс” в Баховица.

Там ще се изработва

т.нар. селективна ката-

литична редукция, коя-

� Успяваме в най-главното

- запазването на

финансовата стабилност

� Инвестициите растат -

създадохме облекчени

условия и процедури

За празника в Ловеч пристиг-

на делегация от побратиме-

ния град Ерфурт, Германия.

Това става след 3-годишна

пауза на гостуванията. Сега

главният кмет на Ерфурт Ан-

дреас Баузевайн дойде със

своята майка Барбел Баузе-

вайн.
Десетчленната делегация по

традиция пристига със сериоз-

но дарение от автомобили,

компютри и други изненади.

За празника на града

кметът на Ерфурт

дарява 4 автомобила

Гостите даряват още два

броя “Фолксваген Голф” и ед-

на “Шкода Фабия”.

Колите са предназначени за

Дневния център за деца и

младежи с увреждания, за

Центъра да специализирана

образователна подкрепа “Ва-

сил Левски” и за ловешкия

зоопарк.
В града пристигат делегации

от Рязан, Русия, и от Кола-

шин, Черна гора.

На ловешката противопо-

жарна служба ще бъде пре-

доставен автомобил за оказ-

ване на бърза помощ, като в

багажника на автомобила ще

има 21 работещи компютъра

за училищата.

ЕСТАРТ ЛОВЕЧ

II
СЪБОТА, 11 МАЙ 2019 г.

Тържеството за празника на 11 май ще се проведе пред новия катедра-

лен храм “Св. св. Кирил и Методий. На снимката вляво - ремонтираният

центърпред драматичниятеатър “Ловеч”.Вдясно- сградатана общината.

Корнелия
Маринова,кмет
на Ловеч Вярвам, че създадохме...(Продължение от I стр.)Вярвам, че създадохме новвектор на надеждата. Ако товасе усети от повече хора, всичкив общината можем да се гордеем.Преди нас градът сякаш беше за-спал, сякаш някой бе натиснал бу-тона STOP - ние натиснахме PLAY.Градът се движи напред и нагоре ивсеки, който е непредубеден на-блюдател, го забелязва.- Ловеч вече не влиза в гра-фата град от “Северозападна-ла” България. Какво направих-те, за да привлечете повечеинвестиции - не само българ-ски, но и чужди?- Вашето мнение, че вече несме сред “западналите” райони, емного важно, защото само такаможем да сменим хипотезата, вкоято се мислеше за нас. А тябеше, че хората бягат оттук, ченяма работа, че нищо не сеслучва. Напротив, случват семного и все хубави неща.За инвеститорите създадохмеоблекчени условия и процедури.Сред мащабните инвестиции еидването на немските производи-тели от VOSS Automotivе. Гер-манската фирма обещава да раз-крие до 2020 г. 1000 работни ме-ста. Бългapo-итaлиaнcкияткoнcopциyм “Aнca Бopимa”paзкpива 200 paбoтни мecтa. Ус-пешно се развива фирмата задомашен текстил “Болан Бълга-рия”. Финландската верига забързо хранене “Хесбургер” имаедин обект и предстои още единот типа “Драйв ин”. Надяваме сес по-високи заплати и отличниусловия на труд да привлечемхора от съседните градове.- Бяхте сред първите, коитопреминаха с кола по новото10-километрово трасе на АМ“Хемус” от Ябланица до Боазазаедно с премиера Бойко Бори-сов. Ще се променят ли градът ирегионът с новата магистрала?- Магистралата към Ловеч е ве-че едно реално трасе в строеж.С построяването на “Хемус” доразклона за Ловеч през 2020 г.ще се открият още перспективии възможности за бизнес.На дискусията за АМ “Хемус” вЛовеч, организирана от МРРБ и“24 часа”, се изтъкна, че маги-стралата е предпоставка за всич-ки икономически и социални ак-тивности. Магистралата спестявавреме и ресурси, дава по-голямасигурност на придвижването.- Поехте общината през 2015г. от кмета социалист във фи-нансова криза. Сега градът ефинансово стабилен. Как гопостигнахте?

- Финансовата криза е зад гър-ба ни и не искам на днешнияпразник да се връщам назад.Най-важното е, че въведохместрога финансова политика, про-зрачност, откритост и диалог сгражданите. Успяваме в най-глав-ното - запазването на финансоватастабилност. През март погасихмедва заема по фонд “Флаг” (за 737

личи ли се потокът от туристи?- Има осезаемо увеличение нагости и туристи. Гледаме на ту-ризма като структуроопределящфактор с конгресен, селски, по-клоннически и лечебен туризъм.Имаме уникални обекти като ар-хитектурния резерват Старо Сте-фаново и Деветашката пещера.А Ловеч е с уникална красота.- Вие сте първият кмет на Ло-веч, който стъпи в комунисти-ческия концлагер “Слънчевбряг”. Ще има място, къдетоловчанлии и гостите на градасъщо ще могат да отдадат по-чит на жертвите?- Травмите от близкото миналоса болна тема. Оказва се, че впет поредни мандата на социали-стите нито един кмет не е стъпилв “Слънчев бряг”. Истината законцлагера беше натикана в ки-лера. Ние искаме да видим исто-рията на Ловеч в цялата є пъл-нота, без фалшифициране и пре-мълчаване. Първата крачка е по-ставянето на параклис, за койтовече са гласувани 20 000 лв. вбюджета. В перспектива мислимза мемориален комплекс, за спе-циален кът в новия музей, койтоще бъде след ремонта на бив-шия Младежки дом.- Остават няколко месеца доместните избори, ще се канди-датирате ли за нов мандат, зада довършите започнатото?- Ние сме в настоящия мандати имаме още много работа. Товаотнема много време, изисква мо-билизация на цялата админи-страция и фирмите.
Като наближатместните избори,ще взема решениеза следващ мандат- Какви гости очаквате запразника на града?- За празника пристига десетч-ленната делегация от нашия по-братимен град Ерфурт. (Виж на1-а стр.) Очакваме делегации отРусия и Черна гора. Сред офи-циалните лица ще са посланици-те на Черна гора и Палестина.Освен това всички областни упра-вители са тук, защото провеждатработна среща на 10 и 11 май.- Какво ще пожелаете на ва-шите съграждани за празникана града?

- Първо искам да благодаря навсички граждани, които работятсамоотвержено, без да щадятсили и воля за доброто на наша-та общност. Искам и да се изви-ня на онези, които трудно понас-ят неудобствата на ремонтите.Надявам се, че сега виждат, чеси заслужаваше. Можем да бъ-дем по-смирени, милосърдни, от-стъпчиви, търпеливи и толерант-ни. И обединени в главните цели.Затова пожелавам крепко здра-ве, житейски успехи и щастливипреживявания. Нека пролетнотонастроение и увереност да бъдатс нас през цялата година!

000 лв. и за 541 000 лв.).Намалихме наполовинаобщинския дълги към момента той е около 3млн. лв., при 6,5 млн. лева в на-чалото на мандата. От 7 поетизадължения днес са само три.- Ще посрещне ли градътпразника си с обновен цен-тър? Такава промяна на обли-ка хората не си спомнят отвремето, когато през 80-те го-дини трябваше да мине дипло-матическият корпус?- През последните три десети-летия в Ловеч никога не е ималотолкова много ремонти и строе-жи едновременно. Необходимиса култура на преценката и еле-ментарни икономически и техни-чески познания, за да се оцениобективно случващото се. Защо-то градът е нашият голям дом иние като ръководство държим дае хубав, чист, спретнат.Поради огромните ремонтнидейности празникът се местешеот един площад на друг споредтова къде е свободно от работни-ци и техника. Тази година праз-никът се връща на обновенияплощад пред новия катедраленхрам “Св. св. Кирил и Методий”.Впрочем той е друга гордост заловчанлии. Привършваме ремон-та на централната част на града,като проектът е за около 6 млн.лв. по ОП “Региони в растеж”.Останаха само обектите в кв. “Ва-роша”. Дейностите се изпълняват в

срок и качествено, така чепрез юли централнатапешеходната зона исимволът на старияЛовеч пл. “ТодорКирков” ще са обновени- Вие дълги години сте билидиректор на училище. Предигодини се знаеше, че Немскатагимназия в Ловеч бе едно отнай-добрите училища в Бълга-рия. Как се развива образова-телната инфраструктура в гра-да, какви успехи имат учени-ците от града?- Тази тема е особено близкана сърцето ми. Особено съмщастлива, че Ловеч е гостоприе-мен домакин на редица нацио-нални и международни учениче-ски състезания. А езиковата гим-назия, или ПЕГ “Екзарх ЙосифПърви”, и сега е едно от водещи-те по успех училища в страната.Друг важен акцент са усилията,които влагаме за развитие надуалното обучение с училищакато Професионална гимназия помеханоелектротехника и Нацио-налната професионална гимна-зия по ветеринарна медицина“Проф. д-р Димитър Димов”. И ви-наги с радост приемам нашитеученици, отличени в състезания,олимпиади и спортните събития.- Община Ловеч бе удостоенасъс“Златенприз”заразработва-не и утвърждаване на комплек-сен туристически продукт. Уве-
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В тях ще разкажем за настоящето и бъдещето на региона,  
перспективите за развитие, големите компании и големите 

инвестиционни проекти, образованието, културата, историята  
и забележителностите.



ЦЕНИ за ПУБЛИКАЦИИ:
Публикация с размер 100 кмм (83 мм х 50 мм)  ............................................................. 88 лв.

Публикация с размер 200 кмм (83 мм х 100 мм) .........................................................  176 лв.

1/8 страница (126 мм х 100 мм)  .........................................................................................  264 лв.

1/4 страница (126 мм х 197 мм)  .........................................................................................  450 лв.

1/2 страница (254 мм х 197 мм)  .........................................................................................  900 лв.
Бонус: Публикуване на материала в 24chasa.bg

1/1 цяла страница (254 мм х 394 мм)  ...........................................................................  1800 лв.
Бонус: Публикуване на материала в 24chasa.bg

Може да участвате с:
Интервю на ваш мениджър/управител
Репортаж или текст, представящ бизнеса ви – мисия, продукти и услуги, бизнес 
резултати, предстоящи проекти, постижения в сферата на CSR и employer branding.
Рекламна страница или каре 
(банер в сайта 24chasa.bg)

Промо банер: Може да комбинирате участието си в приложението 
с БАНЕР на сайта 24chasa.bg – 300 x 250 px, 100 000 импресии.
Специална цена – 300 лв.

Цените са без ДДС

СПЕЦИАЛНИ СТРАНИЦИ

ЛОВЕЧ
РЕСТАРТ

PDF на приложението ще бъде качено на сайта www.24chasa.bg, 
който има над 1 500 000 уникални посещения месечно.


